

参会证明 - 手性声子国际会议 (CPh2025)

尊敬的参会学者：

感谢您参加将于 2025 年 6 月 17 日至 22 日在南京师范大学举行的手性声子国际会议(CPh2025)，本次会议旨在为手性声子及相关领域搭建高水平学术交流平台，积极促进国际合作与学术进展。您的参与为本次会议的成功举办提供了重要支持。

重要提示：

- 本次会议的食宿及往返南京的交通费用由参会人员自理。会务组可协助预订会场附近的协议酒店，并提供当地交通建议。
- 注册费用：
教师：2025 年 4 月 30 日前注册，享受优惠价 3500 元，之后为 4000 元，
学生：2025 年 4 月 30 日前注册，享受优惠价 2500 元，之后为 3000 元，
- 付款信息：

收款账户名称：合肥博闻社传媒科技有限公司

账号：499070100100498416

开户行：兴业银行合肥分行

SWIFT 码：FJIBCNBA520

银行地址：安徽省合肥市高新区望江西路 900 号中安创谷科技园 D9 栋二楼

电话：+86-551-6265-0888。

再次感谢您的参会支持！

张力发

张力发 教授、院长

南京师范大学物理科学与技术学院

邮箱：phyzlf@gmail.com

电话：+86-25-85891245



Confirmation of Participation – International Conference on Chiral

Phonons (CPh2025)

Dear Colleague,

We are pleased to confirm your participation in the **International Conference on Chiral Phonons (CPh2025)**, scheduled for **17–22 June 2025**, at Nanjing Normal University, Nanjing, China. This conference serves as a high-level platform for academic exchange, aiming to foster international collaboration and promote scientific progress in the rapidly developing field of chiral phonons and related areas. Your participation greatly contribute to the success of this event.

Important notes:

- **Accommodation, meals, and round-trip travel expenses** to/from Nanjing are to be covered by participants themselves. The organizing committee is available to assist in hotel reservations and local travel suggestions.
- **Registration Fee:**

	Key Date ---- April 30, 2025	
	Before (Early Bird)	After (Regular)
Faculty	¥3500	¥4000
Student	¥2500	¥3000

- **payment information:**

Recipient Name: Hefei Bowen Society Media Technology Co., Ltd.

Account Number: 499070100100498416

Bank: Industrial Bank Hefei Branch

SWIFT Code: FJIBCNBA520

Bank Address: C2 Building, Gaosu Times Square, Fangxing Avenue, Binhu District, Hefei 230022, China

Phone: +86-551-6265-0888

Thank you again for your participation!

Warm regards,

Prof. Lifa Zhang

Conference Chair, CPh2025

Dean of School of Physics and Technology, Nanjing Normal University

Email: phyzlf@gmail.com

Tel: +86-25-85891245

